
Inrätta utbildningar inom yrkes-sfi
Svenska för invandrare (SFI) är en etablerad väg in i det svenska samhället och
arbetsmarknaden. För att ta sig igenom SFI finns det tre olika studievägar. Vilken
studievägman börjar på beror på tidigare studievanor. Efter att man klarat av SFI
kanman fortsätta läsa svenska på gymnasienivå. Att ta sig igenom SFI och sedan
in på en utbildning är en lång process som kan ta flera år.

I Linköpings kommun är 16% av utrikesföddamellan 16-65 år arbetslösa.
Dessutom saknas det mycket personal inom sjuk- och äldreomsorg, förskola och
skola. Även yrken som snickare, betongarbetare, kock ochmaskinoperatör ser en
brist på rätt kompetens.

I Karlstads kommun finns idag ett etablerat system av yrkes-SFI med ett antal
bristyrken somman kan välja mellan. SFI- lärare jobbar då tillsammansmed
yrkeslärare och deltar även på lektioner för att kunna optimera språkinlärningen.
Språkkraven för att komma in på kurserna varierar beroende på kursinnehållet.
Karlstads kommun har även ett gediget samarbetemed gymnasieskolor och
företag för att kunnamöjliggöra för fler utbildningar att gå på.

Detta saknas i Linköping. För att kunnaminska arbetslösheten och erbjuda våra
medborgare flera och snabbare vägar in på arbetsmarknaden behöver vi utveckla
detta. Det finns idag ett fåtal elever som läser en kombinationsutbildning där SFI
kombineras med golvläggning. Detta behöver ökas så att fler utbildningar går att
kombinera med språkstudier i form av SFI. Detta ser vi gynnar elevernas
språkutveckling och bidrar till att man inte behöver läsa utbildningarna efter
varandra utan det går då fortare. Därför yrkar jag:

Att Linköpings kommun undersöker vilka bristyrken som kan vara aktuella för
yrkes-SFI

Att Linköpings kommun utreder möjligheten att etablera yrkes-SFI i Linköping

Att Linköpings kommun planerar inför ett pilotprojekt på väl passande
utbildningar för detta.
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